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Naturvernforbundet i 
Vest-Finnmark har valgt å kla-
ge inn to vedtak i Alta kom-
munes dispensasjonsutvalg. 
Begge klagene kommer som 
følge av at disputvalget tillot to 
jaktlag å kjøre med fem ATV-er 
hver, i forbindelse med elgjak-
ta.

Saken fi kk en del oppmerk-
somhet da vedtaket kom. Blant 

annet var varaordfører Ronny 
Berg (Frp) ute og kritiserte dis-
putvalget for den rundhånde-
de praksisen.

Naturvernforbundet ber om 
at dispensasjonsvedtakene 
omgjøres og gis oppsettende 
virkning, «slik at søkerne får 
umiddelbar beskjed om at kjø-
ring ikke kan gjennomføres 
som omsøkt».

– Naturvernforbundet kan 
ikke se at dispensasjonsutval-
get kan begrunne vedtaket i 
Motorferdsellova eller tilhø-
rende forskrifter og rundskriv. 
Vedtakene er ulovlige da de 
ikke har hjemmelsgrunnlag. 
Det er ikke gjort forsøk på å be-
grense antall kjøretøyer eller 
antall turer, skriver forbundet 
i brevet.

Klager inn ATV-disper ULOVLIGE 
VEDTAK: Natur-
vernforbundet 
mener disput-
valget gjorde 
feil da de tillot 
to elgjegerlag 
å kjøre med til 
sammen ti ATV-
er i forbindelse 
med elgjakt. 
(Illustrasjons-
foto)

Sisa vil overta den 
gamle bokhandelen 
i Bossekop – og ska-
pe en kulturbydel i 
vest.

Av Hanne Larsen
hanne@altaposten.no

Kultursenteret Sisa har allerede 
fått innvilget 500.000 kroner 
årlig fra 2014 til 2017 til kjøp av 
bygg, men har i tillegg søkt om 
200.000 kroner ekstra i fi re år. 
Daglig leder John-Tore Martin-
sen ber politikerne om å si ja til 
det økte tilskuddet når saken 
behandles i formannskapet 8. 
oktober.

Sisa har holdt til i kjelleren på 
rådhuset i 3,5 år, men nå ønsker 
de et selveid bygg, hvor de kan 
slå seg til ro.

– Det blir fjerde gang på syv 
år at vi er på fl yttefot, sier Si-
sa-leder Martinsen, som ønsker 
å takke assisterende rådmann 
Målfrid Kristoffersen for årene i 
rådhuskjelleren.

– Det var en veldig tøff og kri-
tisk tid for oss før vi fi kk disse lo-
kalene, så vi takker Målfrid for at 
hun stod på for oss den gangen, 
sier han.

Spleiselag
Når kultursenteret nå skal ut av 
mørket og opp i lyset, står loka-
let til Alta bok- og papirhandel 
i Bossekop øverst på ønskelista. 

– Vi har allerede avtalt pris 
med huseier, og vi har god dia-
log med Sparebanken Nord-Nor-
ge. Så nå ønsker vi å kjøpe byg-
get. Det blir et spleiselag mellom 
Sisa og noen av oss som jobber 
her, sier Martinsen, som ikke 
vil røpe prisen de er kommet til 
enighet om.

Kulturbydel
Sisa har allerede vært i kontakt 
med næringsdrivende i Bosse-
kop, som ifølge Sisa-lederen er 
svært positive til at kultursente-
ret ønsker å etablere seg der. 

– Jeg tror ikke Bossekop klarer 
å konkurrere som et kjøpesen-
trum, men at Bossekop vil vokse 
som et sted for opplevelser og 
kultur. Allerede har vi mange 
kunstnere i kjelleren på Gam-
melposten, og vi har Klekkeriet 
næringshage. Så det foregår alle-
rede mye kulturell aktivitet her, 
forteller Martinsen, som ønsker 
å bidra til å gjøre Bossekop til et 
sted man kan være stolt av.

– Vi bidrar gjerne med både 
klipping av busker og annet for 
å forskjønne bydelen, melder 
han. 

Leilighet for fl yktning
For Sisas del mener han bokhan-
delbygget vil være perfekt. 

– Det er også en leilighet i byg-
get, som vi kunne samarbeidet 
med Alta kommune om når det 
gjelder bosetting av fl yktninger. 
Leiligheten kan fungere som 
startbase, der beboeren kan få 
boveiledning fra Sisa, før ved-
kommende skal ut på det ordi-
nære boligmarkedet. Mange av 
dem som kommer som fl yktnin-
ger er ikke vant til å bo i vanli-
ge hus, og kjører digre spikere i 
veggene og slike ting. Ved hjelp 
av noen enkle råd og vink vil 
dette la seg løse, skisserer Mar-
tinsen.

Nå håper han at formannskapet 
innstiller positivt, slik at saken 
slipper en ekstrarunde innom 

kommunestyret.
– Da vil tiden gå fra oss, mener 

han.

Vurderer risikoen
Før politikerne får saken på for-
mannskapsbordet, skal den god-
kjennes av administrasjonen. 
Her er det en liten hump i veien, 
kan rådmann Bjørn-Atle Hansen 
fortelle.

– Vi har bedt om mer doku-
mentasjon fra Sisa i forhold til 
hvordan de tenker å fi nansiere 
bygget. Dersom de kjøper det 
og det ikke går rundt, er vi in-
teressert i å vite hva som skjer 
med våre penger. I forhold til 
min utredningsplikt er dette 
noe jeg må ha på bordet før jeg 

kan skrive min innstilling, sier 
rådmannen, som bekrefter at 
Sisa holder på å fremskaffe den 
nødvendige dokumentasjonen. 

Berg positiv
Dersom rådmannen har inn-
stillingen klar i tide, vil saken 
komme opp i formannskapet 8. 

oktober. Fungerende ordfører 
Ronny Berg er positiv til at Sisa 
får kjøpe lokalene i Bossekop, og 
også til å gi det økte tilskuddet. 

– Jeg synes det bare er positivt. 
Sisa trenger nye lokaler, og det 
beste er hvis de får eie noe selv, 
mener han.

Vil lage kulturbydel i vest

PÅ FLYTTEFOT: Sisa er lei av en usikker og omfl akkende tilværelse og ønsker å slå seg til ro i Bossekop. Linn Charlotte Lundberg (Sisa -ansatt), John-Tore Martinsen (Sisa-le-
der), Jan-Erik Karlsen (styret), Geir Kåre Henriksen (Sisa-ansatt), Mozhgan Tolu (sosialstudent) og Ørjan Dølør (Sisa-ansatt) er i gang med å rydde opp i de gamle kjellerloka-
lene på rådhuset. (Foto: Hanne Larsen)

Statsadvokaten ønsker 
ikke å fortelle hva politiet 
har forklart rundt tidsbru-
ken under etterforsknin-
gen av lakserømmingen i 
fjor.

– Ja, jeg kan bekrefte at jeg har 
fått svar på min henvendelse 
til Vest-Finnmark politidistrikt. 
Men jeg kan ikke si hva politiet 
har forklart, sier Statsadvokat 
for Troms og Finnmark, Torstein 

Lindquister.

Fikk innrømmelse
Det var etter lakseoppdretts-
rømmingen i Altafjorden i april 
i fjor, at Grieg seafood i mai 
gjennom Altaposten uttalte at 
de kun hadde en mistenkt. Nem-
lig seg selv.

Likevel har Reinpolitiet fortsatt 
sin etterforskning etter en syn-
der. I ettertid har det vist seg 
at det gikk 11 måneder fra røm-

mingen, til Grieg seafood som 
var nærmeste oppdrettsaktør til 
den rømte fi sken, ble kontaktet 
av politiet. Det har mange rea-
gert på. Også statsadvokat Lin-
quister.

Hvorfor han ikke vil ut med hva 
forklaringen inneholdt, vil ha 
ikke ut med. 

– Jeg kan kun si at politiet er 
inne i en avslutningsfase av et-
terforskningen nå, legger han 
til.

HEMMELIG: Forklaringen på hvorfor 
politiet har etterforsket en sak der 
Grieg seafood har innrømmet skyld for 
å ha mistet 1. fi sk, ser ut til å bli 
en hemmelighet. (Arkivfoto)

Vil ikke røpe politiforklaring

LES SAKEN PÅ ALTAPOSTEN.NO!

Den ni år gamle monsen Elvis ble syk lørdag. Mandag 
døde han, etter å ha blitt gradvis dårligere.
– En lang og smertefull død, sier veterinæren. 

Elvis døde av forgiftning


